
MEJS(A
W MOSW

Rada Miejska w Mosinie
ZAPYTANIE RADNEGO Wpł.dnia

Nr sprawy (I”.Q O4

1. Imię i nazwisko Radnego JAN MARCINIAK
(czytelnie)

2. Proszę o udzielnie odpowiedzi na pytanie /informacji/ w następującej
sprawie:

Podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej Burmistrz w swym sprawozdaniu

wspomniała 0:

-rozmowach z Aquanet w sprawie w zwodociągowania i skanalizowania

terenu objętym uchwalonym m.p.z.p. w rejonie Sowinek.

Jakie zapadły ustalenia i decyzje w tej sprawie?

-zainteresowaniu inwestora trasą kolejową do Osowej Góry. Na czym owe

zainteresowanie polega i jaka jest rola gminy w planowanym

przedsięwzięciu?

-rozmowach z wiceprezydentem Poznania dot. roszczeń gminy Mosina w

kontekście decyzji RZGW.

Czy na opracowanie takiego dokumentu gmina jest przygotowana

merytorycznie i finansowo?

Co dzieje się z opasłym i kosztownym (300 tys. zł) opracowaniem gminy

Mosina dot. tzw. „utraconych korzyści.?

Zapowiadane przez Burmistrza w poprzednich latach wystienie na drogę

sądową przeciwko miastu Poznań i Aquanet nie mogą, jak widać, dojść do

skutku, dlaczego?

Mosina, 30.1O.2012r.
(miejscowość, data) (podpis)

*1 niepotrzebne skreślić



Mosina, dnia 31 października 2012 r.
BR.0003.487.2012

Urząd Miejski
w Mostnie

Pani
Zofia Sy1nger
Bur istrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Jana Marciniaka w sprawie

rozmów z AQUANET na temat zwodociągowania i skanalizowania terenu objętego

uchwalonym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w rejonie Sowinek,

zainteresowania inwestora trasą kolejową do Osowej Góry oraz rozmów z Wiceprezydentem

Miasta Poznania na temat roszczeń Gminy Mosina w kontekście decyzji RZGW.
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Di wiadomości:
Pan
Jan Marciniak
Radny
Rady Miejskiej w Mosinie


